
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Правопис префіксів РОЗ-, БЕЗ-

У цьому тексті про давніх трипільців ти міг/могла помітити 
використання слів, які мають однаковий префікс РОЗ-: роз�
копки, розташовувалися, розписували. А за яким прин-
ципом треба писати такі префікси, щоб не припускатися 
помилок?

Запам’ятай! Префікси РОЗ-, БЕЗ- в українській 
мові не змінюють свого написання й завжди 
вживаються з буквою З незалежно від того, який 
далі приголосний звук — дзвінкий чи глухий. 

Наприклад: розповідь, розбір, безпечний, 
беззубий тощо.

!



Тепер ти знаєш більше про написання слів 

із префіксами!

Утвори й запиши слова із цими префіксами від 
таких слів: шум, звук, робити, питати.


